
Commissie Afdeling 5 Evaluatie spelplezier en 

perspectief 

Het kan niemand ontgaan zijn dat de duivensport de afgelopen jaren in steeds moeilijkere 

situaties terecht komt. Een dalend leden- en duivenaantal, toenemende kosten en de steeds 

groter wordende kloof tussen professional- en hobbymatige liefhebbers. Alle factoren zorgen 

ervoor dat het spelplezier en de toekomst van de duivensport op losse schroeven staat.  

De ontwikkelingen hebben ertoe geleidt dat het bestuur van afdeling 5 een commissie in het 

leven heeft geroepen. Deze commissie heeft als doel om de afdeling door te gaan en een 

evaluatie per betreffend samenspel te houden. Een dergelijke evaluatie kan in kaart brengen 

welke zaken er spelen binnen het samenspel. Hoe kijkt uw samenspel naar het huidige 

beleid? Wat kan er beter en wat zijn juist de positieve punten. Maar bovenal wil men weten; 

hoe kan het bestuur de duivensport perspectief bieden zodat alle samenspelen en 

liefhebbers spelvreugde kunnen beleven op zijn of haar manier.  

Daaropvolgend dient vermeld te worden dat het bestuur van afdeling 5 voornemens is om de 

afdeling in stand te houden, zoals deze nu is ingericht. Waarbij samenwerkingen met 

naastliggende afdelingen in een later stadium besproken kan worden.  

Hoe gaan we het doen? 

Zoals gezegd trekt de commissie de afdeling in om met betreffende samenspelen de 

komende weken/maanden het gesprek aan te gaan. Een gesprek waarbij alles ter tafel kan 

komen. Maar waarbij vooral geïnventariseerd kan worden hoe het samenspel de toekomst 

van de duivensport voor zich ziet. De commissie bundelt alle bevindingen en koppelt deze 

terug naar het bestuur. Waarna het bestuur (hopelijk) voldoende input heeft om mee aan de 

slag te gaan de komende periode.  

Wij als commissie hopen de evaluatie in goede banen te leiden, waarbij iedereen tevreden 

kan zijn. Dit kan lastig zijn en 100% garantie bieden kan men nooit. Maar het streven is er wel 

degelijk! 

Binnenkort wordt met het samenspel contact opgenomen om een afspraak te plannen. 

Mocht het nu al zo zijn dat er vragen of opmerkingen zijn dan kan er uiteraard al contact met 

ons worden opgenomen. Wij hopen dan al een eerlijk transparant antwoord te kunnen 

geven.  

 

De commissie leden; 

Wim Elkhuizen   06 23450845  e.vd.pluijm@ziggo.nl 

Jan Eskes   06 53742180  jan.marijke.eskes@kpnmail.nl 

Rene Wijnties   06 57119158  jozien66@gmail.com 
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